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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Schmitt Pál úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok feltenni Dr. Pintér Sándor belügyminiszternek

„Kistérségek és a háromosztatú önkormányzati rendszer ”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A választások és a Kormány megalakulása után továbbra is azt látjuk, hogy a Kormánynak nincse n
egységes, kidolgozott koncepciója az önkormányzatok strukturális, területi reformját illet ően .
A Megyei Jogú Városok Szövetségének közgyűlésén egy teljesen új önkormányzati rendsze r
kialakításának lehetősége hangzott el . Erről az elképzelésről nem tudni, hogy mennyire képezi
szerves részét a Kormány önkormányzatokkal kapcsolatos terveinek .
Ebben a rendszerben egyik elem a főváros, a másik elem a 23 megyei jogú város, míg a harmadik a
mintegy 3200 település lenne . A kistérségek nem szerepelnek ebben a rendszerben, ugyanakko r
fontos szerepet töltenek be az önkormányzati feladatellátásban . Ezen a közgyűlésen Ön elmondta ,
hogy elképzelhetőnek tartja egy új szint behozatalát ebbe a rendszerbe, melynek tagja lehetne a
kistérségi szint is . Véleményem szerint a kistérségeknek részét kell képezniük a kialakítand ó
struktúrának a jelenlegi rendszerben elfoglalt szerepük miatt .

Ezzel összefüggésben kérdezem miniszter urat, a jövőben milyen szerepet szán a Kormány a
kistérségeknek, része lesz-e a kistérség a háromosztatú önkormányzati rendszernek ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2010 . július „

Lukács Zoltán
MSZP
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